
Reac%es inzake concept Beleids-en uitvoeringsplan. 

Onderstaand vindt u 6 reac/es van leden die we graag willen aanbieden aan de aanwezige leden op 
de BALV van zaterdag 2 december 2023.  
Het bestuur heeB over deze reac/es gesproken en deelt hierbij haar bevindingen. 
 
Raoul van Zijl: 

• Ik verzoek het bestuur een doelgroepen Pyramide op te stellen zodat duidelijk wordt welke 
ac/viteiten en overige zaken (zoals social media) gericht zijn op welke doelgroepen (halen en 
brengen). Daarmee geef je extra duidelijkheid aan de leden, kan je bij je communica/e 
rekening houden met de doelgroepen en ben je beter in staat te zien of bepaalde 
doelgroepen voldoende of juist worden bediend.  
Als voorbeeld staat er nu dat op de Vizsladag leden enthousiast moeten worden gemaakt om 
met hun hond te gaan werken. Dit is bedoeld voor leden en niet-leden. Dat geldt ook voor de 
Vizsla wandelingen: deze zijn niet alleen voor leden maar ook voor mensen die interesse 
hebben in het ras. 

 
Van het bestuur:  
Het bestuur adviseert om dit voorstel niet over te nemen en de sugges5e verder uit te werken bij de 
implementa5e van het beleidsplan.  
 
Raoul van Zijl: 
• Ik verzoek het bestuur in het beleidsplan specifiek toe te voegen dat er jaarlijks budget 

gereserveerd wordt om zogenaamde pilots te starten (dat kan dus meer zijn dat 1 workshop 
op de Vizsla dag). Dit in reac/e op de analyse dat leden zich blijkbaar graag zouden inzeUen 
voor de vereniging (cq de leden van de vereniging), maar zich daardoor geremd voelen door 
het bestuur. Voor een pilot zou het bestuur uitsluitend moeten toetsen of de doelstelling van 
de pilot voldoet aan de uitgangspunten van de vereniging waarna de communica/ekanalen 
van de vereniging ter beschikking worden gesteld. Ter dekking zou bijvoorbeeld maximaal 
25% van het benodigde budget kunnen worden beschikbaar gesteld voor de opstarZase: het 
uitgangspunt moet al/jd zijn dat de ac/viteit kostendekkend kan worden georganiseerd na de 
pilot fase (tenzij de ALV het zo van belang vindt dat deze bereid is extra gelden, al dan niet 
blijvend, ter beschikking te stellen). 

 
Van het bestuur:  
Een sympathiek idee wat het bestuur gaat oppakken. 
Het bestuur zal voor dit punt ruimte vragen in de begro5ng 2024 die ter goedkeuring  wordt 
voorgelegd aan de leden 5jdens de ALV. Hiervoor hoeC naar de mening van het bestuur het 
beleidsplan niet te worden aangepast. 
 
Raoul van Zijl: 
• Nu de vereniging de inten/e heeB meer trainingen en wedstrijden te gaan organiseren, is het 

van belang om duidelijke criteria te stellen voor toela/ng. Uitgangspunt daarbij is dat het 
onwenselijk is om lege plekken te hebben, waardoor aanvulling van de deelnemers soms 
gewenst is. Ik stel daarvoor de volgende volgorde voor: 

 
1. Leden van de vereniging die met een Vizsla willen deelnemen. Bij te veel inschrijvers 

geldt het totaal aantal jaren dat het lid bij de vereniging is aangesloten. 
2. Niet leden van de vereniging die met een Vizsla willen deelnemen. 
3. Leden van de vereniging die met een ander ras willen deelnemen 
4. Niet leden van de vereniging die met een ander ras willen deelnemen 

 



 
Niet leden betalen al/jd een opslag van 20% voor ac/viteiten 
Deelnemers aan trainingen die door de vereniging zijn georganiseerd zijn al/jd 
verzekerd van deelname aan het examen 
 
 
 

Van het bestuur:  
Het organiseren van wedstrijden gaat onder de regelgeving van de ORWEJA (samenwerkingsverband 
tussen de Jagersvereniging en de Raad van Beheer op Kynologisch Gebied) en op deze regels heeC de 
vereniging slechts indirect en zeer beperkte invloed.  
Voor zover dit punt betrekking heeC op workshops en trainingen zal het bestuur situa5oneel deze 
punten beoordelen op haalbaarheid, meetbaarheid en realiseerbaarheid. 
Om bovengenoemde redenen adviseert het bestuur dit niet op te nemen in dit Beleidsplan. 
 
 
Raoul van Zijl: 
• Ik verzoek de leden te stemmen over het voorstel om de Facebook groep alleen voor leden 

toegankelijk te maken. 
 
Het bestuur vindt dit geen onderwerp voor het beleidsplan, maar vindt dat dit veel meer past in de 
communica5estrategie van de vereniging en zal door het bestuur worden uitgewerkt in het  
communica5eplan.   
  
 
 
Margriet Pel: 
Gaarne wil ik reageren op het beleids- en uitvoeringsplan. 
Het is een mooi en behoorlijk ambi/eus plan geworden. 
Het zou prach/g zijn als we dit allemaal kunnen realiseren. 
Terecht wordt opgemerkt dat het beleid al in diverse documenten is beschreven. 
Er is dan ook geen nieuw beleid toegevoegd en dat is wat mij betreB prima. 
 
Aangezien het nu een soort samenvabng is geworden, mis ik echter nog 1 voor mij zeer belangrijke  
doelstelling van de proeven (en trainingen) die we organiseren. 
Zowel het werk voor het schot, na het schot als het zweetwerk en de exterieur keuring zijn niet alleen  
leuk. Een belangrijk doel is dat honden zich kunnen kwalificeren voor de werkeisen van het ras.  
Fokkers kunnen een beeld krijgen van de presta/es van hun eigen hondjes en de hondjes van  
andere fokkers en daarmee bij de selec/e rekening houden. Lang niet alle honden kunnen in de  
prak/jkjacht worden ingezet en de proeven zijn een goede vervanging om hun eigenschappen te  
kunnen testen.  
 
Selec/e is veel meer dan alleen selecteren van gezonde ouderdieren. Het gaat om goed werkende  
ouderdieren. Dan krijg je een heel stuk gezondheid er vanzelf bij.  
 
Bij sommige rassen zijn opmerkelijke resultaten geboekt door selec/e op het werk.  
Neem de werklijnen van diverse rassen als Goldens, Field trial labradors, SeUers of Working cockers.  
Er kan wellicht meer bereikt worden dan we denken.  
 
We hebben bij de vizsla geen specifieke werklijnen nodig, want de meeste vizsla's hebben nog een  
aanleg om goed te kunnen werken. Maar verschillen zijn er ook.  
Dus gaarne zou ik zien dat er nog een zin aan de selec/e van goed werkende ouderdieren wordt  



gewijd.  
 
Het bestuur is blij dat Margriet de doelstellingen onderschrijC en het bestuur heeC met belangstelling  
de no55e gelezen en denkt dat niet dit (nog) niet thuishoort in een Beleidsplan, maar vooral zal  
moeten gaan over de inhoud van ons VFR.  Het bestuur nodigt Margriet uit om haar standpunt verder  
toe toelichten aan het bestuur en/of hierover te spreken in het fokkersoverleg. 
Dat is de reden dat het bestuur adviseert om dit niet op te nemen in het huidige beleidsplan. 
 
Judith Greve: 
Een mooi concept waar ik niets aan toe te voegen heb behalve een taalfoutje dat een paar keer 
gemaakt wordt: Het bestuur benoemt een bestuurslid die moet zijn dat. Het is niet die bestuurslid 
maar dat bestuurslid. 

Het bestuur gaat deze taalfouten herstellen in het defini5eve beleidsplan. 
 
 
  


